
Afstemning - Punkt A: Regnskab 2019

SVARMULIGHEDER
• JA – Jeg godkender ”Regnskab 2019 som indstillet fra bestyrelsen”
• NEJ - Jeg godkender ikke ”Regnskab 2019 som indstillet fra bestyrelsen”
• STEMMER IKKE – Jeg stemmer ”blank” vedrørende ”Regnskab 2019”

BAGGRUNDSMATERIALE
Læs årsrapport/regnskab 2019 – HER
Læs årsberetning 2019 - HER

Afstemning - Punkt B1: Spil af 18 huller i vinterperioden

SVARMULIGHEDER

• JA - Jeg stemmer for bestyrelsens indstilling: 
”Det er baneudvalg og Chefgreenkeeper, der 
vurderer åbning og lukning af baneanlægget. 
Aktuelt er det Parkvej 9 huller, der er 
vinteråbent.”

FORSLAG OG BAGGRUNDSMATERIALE - Læs hele forslaget HER

Forslag: ”Generalforsamlingen beslutter, at der fremover i vinterperioden er 
minimum 2 sløjfer åbne”.  
Baggrund: Jeg finder det irriterende og underligt, at det ikke er muligt i FG at spille en 
18-hullers runde i hele vinterperioden. Af i alt 15 stk. 27-hullers baner i Danmark ser 
det ud til, at FG er den eneste golfklub, som kun holder 9 huller åbent i løbet af hele 
vinterperioden. Jeg har ikke sat mig ind i forholdene for klubber med 18-hullers 
banerne. 

BESTYRELSENS INDSTILLING - Læs hele indstillingen HER
• Det er bestyrelsens indstilling, at det, som nu, er baneudvalg og Chefgreenkeeper, 

der vurderer åbning og lukning af baneanlægget, herunder vinteråbninger.
• Den aktuelle vurdering er, at en vinteråbning af 9 huller (en sløjfe) på Parkvej er 

ideel. Det sker ud fra en samlet vurdering af kvalitet, åbning, slid og 
ressourceforbrug for det samlede baneanlæg. 

• STEMMER IKKE – Jeg stemmer ”blank” 
vedrørende ”Spil af 18 huller i 
vinterperioden”.

• NEJ - Jeg stemmer ikke for bestyrelsens 
indstilling. ”Jeg ønsker, som foreslået, at der 
minimum skal være 2 sløjfer (18 huller) 
permanent åbne til spil i vinterperioden.”

https://www.fggolf.dk/elektronisk-afstemning-2020-pkt-a-regnskab/
https://www.fggolf.dk/wp-content/uploads/2020/05/%C3%85rsberetning-2019-1.pdf
https://www.fggolf.dk/elektronisk-afstemning-2020-pkt-b1-forslag-15-05-2020/
https://www.fggolf.dk/elektronisk-afstemning-2020-pkt-b1-forslag-15-05-2020/


Afstemning - Punkt C: Medlemskontingenter 2020

SVARMULIGHEDER
• JA - Jeg godkender ”Medlemskontingenter 2020, som indstillet 

fra bestyrelsen”
• NEJ - Jeg godkender ikke ”Medlemskontingenter 2020, som 

indstillet fra bestyrelsen”
• STEMMER IKKE – Jeg stemmer ”blank” vedrørende 

”Medlemskontingenter 2020”

BAGGRUNDSMATERIALE – Læs 2020 satser og budget HER
Vi har den strategi, at FG skal være en attraktiv klub. Det sikrer tilfredse 
medlemmer og den nødvendige medlemstilgang. Det er med til at sikre 
en god økonomi, så vi kan holde/udvikle kvaliteten. Vi korrigerer derfor 
også kontingenter med mellem ca. 1 og ca. 3 %. Vi er oppe imod 
sammenlignelige klubber, stadig meget rimelige i prisniveau.

Afstemning - Punkt B2: Sikring af bagrum

SVARMULIGHEDER
• JA - Jeg stemmer for bestyrelsens 

indstilling: ”En varig løsning er meget 
kostbar. Der er testet en lovende løsning 
som vi vurderer i 2020, vi afventer resultat 
og evaluerer.” 

FORSLAG OG BAGGRUNDSMATERIALE - Læs hele forslaget HER

Forslag: ”Generalforsamlingen pålægger bestyrelsen at finde en varig løsning til 
undgåelse af skader forvoldt af gnavende dyr på medlemmernes golfudstyr”.  
Baggrund: Desværre må det konstateres, at de eksisterende bagrum aldrig burde være 
anskaffet, idet der ikke er den fornødne sikring mod gnavende dyr, og selvom madvarer 
fjernes fra bag’en, er dette ingen garanti for, at bag’en ikke udsættes for angreb af 
gnavende dyr. Selvom jeg selv nu har foret mit bagrum med volierenet, så mener jeg, at 
klubben anstændigvis bør finde en varig løsning på problemet til gavn for alle medlemmer.

BESTYRELSENS INDSTILLING - Læs hele indstillingen HER . En fuldstændig løsning er ikke 
umiddelbart mulig og/eller meget kostbar. Problemet skal løses, så vi tester og har testet 
forskellige løsninger. En løsning (højfrekvent lyd) ser lovende ud. Vi vil føre statistik og få 
afdækket omfanget af problemet i 2020 efter sidste tiltag – så evalueres der igen. • STEMMER IKKE – Jeg stemmer ”blank” 

vedrørende ”Sikring af bagrum”

• NEJ - Jeg stemmer ikke for bestyrelsens 
indstilling. ”Jeg ønsker, som foreslået, at 
bestyrelsen pålægges at finde en varig 
løsning til undgåelse af skader forvoldt af 
gnavende dyr på medlemmernes 
golfudstyr”

https://www.fggolf.dk/wp-content/uploads/2020/05/Elektronisk-afstemning-2020-Pkt-C-Kontingent-15-05-2020.pdf
https://www.fggolf.dk/elektronisk-afstemning-2020-pkt-b2-forslag-15-05-2020/
https://www.fggolf.dk/elektronisk-afstemning-2020-pkt-b2-forslag-15-05-2020/


Afstemning - Punkt D: 
Valg af bestyrelse

Der skal vælges 4 nye bestyrelsesmedlemmer 
blandt 5 kandidater. 

Kandidaterne er:
• I: Charlotte Kamp Bjerre
• II: Jan Braginski
• III: Næstformand Ole Kjær
• IV: Bestyrelsesmedlem Mette Møller
• V: Bestyrelsesmedlem Henrik Ramlau

Læs deres præsentationer HER

• Der er 4 valgmuligheder i GolfBox. 
• For hvert valg kan vælges en af ovenstående.
• Man kan kun stemme på en kandidat en 

gang. 
• Stemmes der på den samme kandidat flere 

gange, så bliver de ekstra stemmer ikke talt 
med.

III: Ole KjærI: Charlotte 
Kamp Bjerre

IV: Mette Møller V: Henrik Ramlau  

II: Jan Braginski

https://www.fggolf.dk/elektronisk-afstemning-2020-pkt-d-valg-15-05-2020/

